
KONINKLIJKE NEDERLANDSE SCHAAKBOND 
 
Aan Bondsraad  
van AB  

betreft Reactie AB op advies FAC  
Status Ter informatie  
Cc FAC, BB  

Dd 4 december 2023  
Nr 23-20621  

 

 

Reactie KNSB-bestuur op het advies van de FAC 

 

Inleiding 

Het is voor ons ongebruikelijk dat we een reactie naar de bondsraad sturen naar aanleiding van een advies 

van de FAC. Het advies van de FAC aan u als bondsraad is ter ondersteuning van uw beoordeling van de 

begroting 2024, want daar gaat het om. Het feit dat we dit doen houdt voor ons ook in dat we een spoedig 

vervolgoverleg hebben met de FAC, waarin we met elkaar het doorlopen proces bespreken en op welke 

wijze we in de toekomst met elkaar omgaan als het gaat over rollen en verantwoordelijkheden. Daar was/is, 

zoals u zich kunt voorstellen, te weinig tijd voor tussen uitbrengen van dit advies van de FAC en de 

vergadering van 9 december. De werkrelatie tussen de FAC en het KNSB bestuur is in algemene zin goed te 

noemen, er vindt regelmatig overleg plaats tussen de directeur van de KNSB, de penningmeester van de 

KNSB en de FAC. Relevante financiële informatie wordt tijdig en proactief met de FAC gedeeld.  

 

Begroting 2024 

De begroting is een financiële vertaling van de beoogde activiteiten in het jaar 2024. Activiteiten die erop 

gericht zijn dat de dagelijkse gang van zaken door kan gaan en dat de beoogde stappen worden gezet in de 

realisatie van het MJBP.  De begroting die we aan u hebben voorgelegd is een resultante van: 

• (Financiële) input bondsbureau collega’s KNSB (“portefeuillehouders”) aan KNSB directeur;  

• Diverse gesprekken tussen Penningmeester KNSB en directeur KNSB over de doorvertaling van 

deze input in de begroting 2024;  

• Bestuurlijke afstemming over deze begroting 2024 en bestuurlijk akkoord op deze begroting 2024 

als goede vertaling van het MJBP in de begroting 2024;  

• Input die we terug hebben gekregen uit het informele bondenoverleg;  

•  De adviezen en input die we hebben gekregen van de FAC in onze vooroverleggen over dit 

onderwerp.  

Zoals u kunt lezen in het advies van de FAC hebben wij alle voorstellen van de FAC overgenomen. Wij zijn 

dan ook van mening dat we een financieel goed doordachte/afgestemde begroting hebben gepresenteerd die 

aansluit op en past binnen het vastgestelde meer jaren beleid. Daarvoor hebben ook diverse overleggen met 

de FAC plaats gevonden. 

Het advies van de FAC heeft ons verrast. De FAC adviseert u enerzijds de begroting vast te stellen en 

anderzijds: 

• niet akkoord te gaan met een onderdeel van dezelfde begroting.  

• onderdelen van dezelfde begroting te bediscussiëren  

Vanzelfsprekend is het aan u, hoe u dit FAC advies verwerkt in uw eigen meningsvorming. 

Wel willen wij u meegeven dat de wijze van totstandkoming van de begroting ook als doel heeft te 

vermijden dat tijdens een vergadering wezenlijke veranderingen worden voorgesteld/aangenomen. Dit 

omdat het over het algemeen ondoenlijk is tijdens de bespreking, onvoorbereid, alle effecten ervan te 

doorgronden die wezenlijke verandering(en) met zich meebreng(en). Zoals u van ons gewend bent zijn wij 

blijvend met u in gesprek over gevoerd (financieel) beleid en agenderen wij, dan wel op verzoek van de 

bondsraad, relevante beleidsonderwerpen in (aankomende) vergaderingen.  

 

Overige onderdelen van het FAC advies 

Deze reactie heeft niet ons doel om inhoudelijk te reageren op hetgeen de FAC heeft geschreven dat zullen 

wij dus ook niet in deze notitie doen. Dat zullen we richting de FAC doen in het beoogde gesprek. Het is aan 

u zelf als bondsraadslid om te bepalen wa t u met deze informatie doet. 


